
 
1 

Z Á P I S N I C A 
 zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva Vrútky,  

konaného dňa 18. 04. 2017  
 

 
Prítomní: 
Podľa prezenčnej listiny 
 

Dnešné plánované zasadnutie MsZ so začiatkom o 13.00 hod. otvoril a viedol  
Ing. Miroslav Mazúr, primátor mesta. Privítal všetkých prítomných a požiadal ich, aby dodržiavali 
schválený Rokovací poriadok MsZ a aby vo svojich vystúpeniach používali konštruktívnu kritiku a 
správnu prezentáciu. 

Ospravedlnení – p. Gašparík, Mgr. Doskočil, p. Kuric. 
Ďalej vyzval poslancov, aby sa prezentovali (9 poslancov) a skonštatoval, že MsZ je 

uznášaniaschopné.  
Primátor mesta určil pracovné predsedníctvo, zapisovateľku, overovateľov zápisnice a navrhol 

členov návrhovej komisie nasledovne: 
 
Pracovné predsedníctvo:   Ing. Miroslav Mazúr, primátor mesta    
     ThDr. Marián Krivuš, zástupca primátora mesta 
 
Zapisovateľka:   Mgr. Lenka Košútová, referát vnútornej správy MsÚ   
    
Overovatelia zápisnice:   p. František Kurhajec, I. overovateľ zápisnice 
     p. Jozef Gorcovský, II. overovateľ zápisnice 
 
Zloženie návrhovej komisie: Ing. Miroslav Krajčí, predseda návrhovej komisie 
     Ing. Mgr. Anna Sviteková, člen návrhovej komisie 
     Mgr. Mária Kevická, člen návrhovej komisie 
 

Primátor mesta vyzval poslancov MsZ k hlasovaniu za návrh zloženia návrhovej komisie. 
 

HLASOVANIE č. 1 
Poslanci MsZ schválili zloženie návrhovej komisie.  
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Primátor mesta – informoval o návrhu programu a navrhol doplniť do bodu „Rôzne“: „ Návrh na 
zaradenie do siete škôl a školských zariadení v zmysle zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe 
v školstve a školskej samospráve“ a „Ústna informácia primátora mesta ohľadom prevodu 
pozemkov firmy TURMONT, s.r.o.“.  

Následne vyzval poslancov MsZ na pripomienkovanie návrhu programu. 
 
ThDr. Krivuš – podal návrh na doplnenie do bodu „Rôzne“: „ Návrh na zmenu predsedu komisie na 
ochranu verejného záujmu“. 
 
Primátor mesta – uviedol, že sa bude najskôr hlasovať po jednotlivých návrhoch. 
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HLASOVANIE č. 2 
Poslanci MsZ neschválili doplnenie programu v bode „Rôzne“: o bod „ Návrh na zaradenie do 
siete škôl a školských zariadení v zmysle zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a 
školskej samospráve“.   
(za 4/ proti 3/ zdržalo sa 2/nehlasovalo 0) 
 
HLASOVANIE č. 3 
Poslanci MsZ schválili doplnenie programu v bode „Rôzne“: o bod „ Ústna informácia 
primátora mesta ohľadom prevodu pozemkov firmy TURMONT, s.r.o.“.  
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
HLASOVANIE č. 4 
Poslanci MsZ schválili doplnenie programu v bode „Rôzne“: o bod „ Návrh na zmenu predsedu 
komisie na ochranu verejného záujmu“.  
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
 
Primátor mesta – nakoľko už neboli žiadne ďalšie pripomienky k návrhu rokovacím bodom 
pozvánky z poslaneckého zboru MsZ nechal hlasovať o uvedenom celkovom návrhu programu 
s prijatými zmenami. 
 
HLASOVANIE č. 5 
Poslanci MsZ schválili program dnešného rokovania zasadnutia MsZ s uvedenými zmenami. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:10 hod. 
K bodu č. 1 
Správa o plnení uznesení MsZ (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Primátor mesta – informoval o plnení uznesení a o stave záväzkov. Zo stanoviska hlavného 
kontrolóra mesta skonštatoval, že FC nedodali doteraz správu, hoci tam bol termín daný. 
 
HLASOVANIE č. 6 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Správu o plnení uznesení MsZ so stanoviskom hlavného 
kontrolóra mesta. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:12 hod. 
K bodu č. 2 
Plán verejnoprospešných prác na obdobie jar – jeseň 2017 (tvorí prílohu zápisnice)  

 
Ing. Kramár  – k tomuto bodu informoval dôvodovou správou. 
 
HLASOVANIE č. 7 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Plán verejnoprospešných prác na obdobie jar – jeseň 2017. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
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Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:15 hod. 
K bodu č. 3 
Správa o stave zamestnanosti a miere nezamestnanosti na území mesta Vrútky v roku 2016 
(tvorí prílohu zápisnice)  
 
Primátor mesta – každoročne sa predkladá tento materiál ako informácia o výške nezamestnanosti 
v meste Vrútky, pričom je jednotlivo rozčlenená. Možno skonštatovať, že nezamestnanosť sa za 
minulý rok znížila. 
 
HLASOVANIE č. 8 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Správu o stave zamestnanosti a miere nezamestnanosti na 
území mesta Vrútky v roku 2016. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:17 hod. 
K bodu č. 4 
Vyhodnotenie kultúrnej činnosti v meste Vrútky, Knižnice Hany Zelinovej a časopisu 
Vrúto čan za rok 2016, vrátane ekonomických ukazovateľov (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Mgr. Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. 
 
Mgr. Kevická  – komisia kultúry doporučuje zobrať na vedomie. 
 
HLASOVANIE č. 9 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Vyhodnotenie kultúrnej činnosti v meste Vrútky, Knižnice 
Hany Zelinovej a časopisu Vrútočan za rok 2016, vrátane ekonomických ukazovateľov. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:21 hod. 
K bodu č. 5 
Správa o zrealizovaných projektoch a predkladaných žiadostiach o spolufinancovaní z fondov 
EÚ za rok 2016 a na rok 2017 (tvorí prílohu zápisnice)  

 
Mgr. Gorilák  – k tomuto bodu uviedol dôvodovú správu. 
 
Primátor mesta – informoval, že minulý týždeň sa rokovalo k projektom výsadba a kamery, bude 
sa ešte bližšie zisťovať, či sa zapoja do tohto alebo nie. 
 
Ing. Kraj čí – opýtal sa ako je to s projektom ku cyklotrasám Martin – Vrútky? 
 
Mgr. Gorilák  – mesto Martin chcelo napojiť cyklotrasu od Tulipu ku Vrútockému ihrisku, ale tým, 
že je v nútenej správe bol projekt zastavený. Mesto Martin by chcelo ísť do tohto zámeru 
v budúcnosti asi zo svojich financií a my by sme na svoju časť požiadali dotáciu. 
 
Hlavný kontrolór mesta – uviedol, že v predloženej správe mu chýba vyčíslenie projektovej 
dokumentácie k zrealizovaným projektom – treba ich doplniť do správy. Taktiež treba uvádzať 
všetky projektové dokumentácie, ktoré boli vypracované a zaslané. 
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HLASOVANIE č. 10 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Informatívnu správu o realizovaných projektoch 
a predkladaných žiadostiach zo štrukturálnych fondov EÚ za rok 2016 a na rok 2017. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:31 hod. 
K bodu č. 6 
Informácia o vybavovaní sťažností, podnetov a  pripomienok podaných občanmi na MsÚ 
v roku 2016 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Hlavný kontrolór mesta – k tomuto bodu informoval dôvodovou správou. 
 
HLASOVANIE č. 11 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie informáciu o vybavovaní sťažností, petícií, podnetov 
a pripomienok podaných občanmi na MsÚ Vrútky v roku 2016. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:34 hod. 
K bodu č. 7 
Správa o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za ostatné obdobie (tvorí prílohu 
zápisnice)  
 
Hlavný kontrolór mesta – k tomuto bodu informoval dôvodovou správou. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – uviedla, že v uznesení č. 62/2015 sa píše v súlade s rozpočtom a teraz sa ide 
prijímať rozpočtové opatrenie. 
 
Hlavný kontrolór mesta – vysvetlil dotaz poslankyni. On kontroluje, či sú finančné prostriedky 
v súlade s rozpočtom, kontroluje výdaj, nie čerpanie rozpočtu. 
 
Mgr. Kevická  – vyjadrila sa ku kontrole Spojenej školy v oblasti verejného obstarávania – 
zriaďovateľ by mal byť aj poradný orgán, nielen kontrolný, preto by im mal vypracovať aj pomocnú 
smernicu. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – dodala, že uvedené uznesenie stráca na účinku, keď je to takto. Išlo o to, aby 
sa položky neprečerpávali. 
 
Hlavný kontrolór mesta – uznesenie bolo prijaté v období, keď bola zlá finančná situácia. 
V súčasnosti je už celkom dobrá a jedná sa o duplicitu, keďže zo zákona mu tiež vyplýva takáto 
kontrola. 
 
HLASOVANIE č. 12 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Správu hlavného kontrolóra mesta o výsledkoch kontrol za 
ostatné obdobie od 07.02.2017 do 06.04.2017. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
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Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:44 hod. 
K bodu č. 8 
Zámena a odkúpenie nehnuteľností – pozemku mesta Vrútky v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. 
§9a odstavec 8 písmena e – Cirkevný zbor Evanjelickej cirkvi a.v. (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Mgr. Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. 
 
Ing. Kraj čí – stavebná komisia odporúča. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – finančná komisia tiež odporúča. 
 
HLASOVANIE č. 13 
Poslanci MsZ  
I . schválili 
zámer mesta zameniť nehnuteľný majetok vo vlastníctve Mesta Vrútky s Cirkevným zborom 
Evanjelickým a. v. Vrútky podľa ust. § 9a ods. 8 písm. e) zákona NR SR č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších právnych predpisov ako prípad hodný osobitného zreteľa, 
na ktorý je potrebný súhlas 3/5 väčšiny všetkých poslancov a to: 
- pozemok novovzniknutá p. č.  KN C 4281/21, ostatné plochy o výmere 203 m2, tak ako je 
uvedené v geometrickom pláne č. 436/2016 vyhotovenom Ing. Jozef Lauček, Štiavnická cesta 
46, Sučany, ktorý vznikol z pozemku p. č. KN E 4281 zapísaného na liste vlastníctva č. 1141, 
nachádzajúceho sa v katastrálnom území Vrútky, ktorého je vlastník Mesto Vrútky, 
zastúpené Ing. Miroslavom Mazúrom, primátorom mesta, so sídlom Námestie S. Zachara 4, 
038 61 Vrútky, IČO: 00647209  
- za pozemok p. č. KN C 4281/14, zastavané plochy a nádvoria o výmere 400 m2, tak ako je to 
zapísané na liste vlastníctva č. 2467, nachádzajúceho sa v katastrálnom území Vrútky, 
ktorého je vlastník Cirkevný zbor Evanjelickej cirk vi a.v. na Slovensku so sídlom vo 
Vrútkach, Horná Kružná 18, Vrútky, I ČO: 31939830, zastúpený ThDr. Mariánom Krivušom, 
farárom a Ing. Danicou Ertlovou, dozorcom 
Mesto Vrútky a  Cirkevný zbor Evanjelickej cirkvi a . v. si zamieňajú výmeru 203 m2, 
zostávajúcich 197 m2 Mesto Vrútky kupuje od Cirkevného zboru Evanjelickej cirkvi a.v.  za 
dohodnutú cenu 6,70 € za m2.  
Dôvod prípadu hodného osobitného zreteľa: 
Cirkevný zbor Evanjelickej cirkvi a. v. na Slovensku so sídlom vo Vrútkach vlastní pozemok, 
ktorý sa nachádza pod miestnou komunikáciou Horná Kružná, Mesto Vrútky je správcom 
tejto nehnuteľnosti, vykonáva na nej údržbu a opravy,  preto má záujem aj o vlastníctvo 
tohto pozemku. Mesto Vrútky to preto považuje za prípad hodný osobitného zreteľa. 
Predmetom zámeny je pozemok vo vlastníctve Mesta Vrútky, ktorý slúži ako záhrada a vstup 
do Evanjelického kostola Dr. Martina Luthera, ktorý mesto nevyužíva a je pre mesto 
prebytočný.  
II . schválili 
kúpu pozemkov p.č. KN C 4281/15, zastavané plochy a nádvoria o výmere 111 m2 a p. č. KN 
C 4281/17, zastavané plochy a nádvoria o výmere 46 m2, nachádzajúce sa v katastrálnom 
území Vrútky, zapísané na liste vlastníctva č. 2467 od Cirkevného zboru Evanjelickej cirkvi a. 
v. na Slovensku so sídlom vo Vrútkach, Horná Kružná 18, Vrútky, IČO: 31939830, zastúpený 
ThDr. Mariánom Krivušom, farárom a Ing. Danicou Ert lovou, dozorcom  za dohodnutú cenu 
6,70 € za m2 
III . schválili 
zámenu nehnuteľného majetku vo vlastníctve Mesta Vrútky s Cirkevným zborom 
Evanjelickým a. v. Vrútky podľa ust. § 9a ods. 8 písm. e) zákona NR SR č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších právnych predpisov ako prípad hodný osobitného zreteľa, 
na ktorý je potrebný súhlas 3/5 väčšiny všetkých poslancov a to: 
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- pozemok novovzniknutá p. č.  KN C 4281/21, ostatné plochy o výmere 203 m2, tak ako je 
uvedené v geometrickom pláne č. 436/2016 vyhotovenom Ing. Jozef Lauček, Štiavnická cesta 
46, Sučany, ktorý vznikol z pozemku p. č. KN E 4281 zapísaného na liste vlastníctva č. 1141, 
nachádzajúceho sa v katastrálnom území Vrútky, ktorého je vlastník Mesto Vrútky, 
zastúpené Ing. Miroslavom Mazúrom, primátorom mesta, so sídlom Námestie S. Zachara 4, 
038 61 Vrútky, IČO: 00647209  
- za pozemok p. č. KN C 4281/14, zastavané plochy a nádvoria o výmere 400 m2, tak ako je to 
zapísané na liste vlastníctva č. 2467, nachádzajúceho sa v katastrálnom území Vrútky, 
ktorého je vlastník Cirkevný zbor Evanjelickej cirk vi a.v. na Slovensku so sídlom vo 
Vrútkach, Horná Kružná 18, Vrútky, I ČO: 31939830, zastúpený ThDr. Mariánom Krivušom, 
farárom a Ing. Danicou Ertlovou, dozorcom 
 Mesto Vrútky a  Cirkevný zbor Evanjelickej cirkvi a. v. si zamieňajú výmeru 203 m2, 
zostávajúcich 197 m2 Mesto Vrútky kupuje od Cirkevného zboru Evanjelickej cirkvi a.v.  za 
dohodnutú cenu 6,70 € za m2.  
Dôvod prípadu hodného osobitného zreteľa: 
Cirkevný zbor Evanjelickej cirkvi a.v. na Slovensku so sídlom vo Vrútkach vlastní pozemok, 
ktorý sa nachádza pod miestnou komunikáciou Horná Kružná, Mesto Vrútky je správcom 
tejto nehnuteľnosti, vykonáva na nej údržbu a opravy,  preto má záujem aj o vlastníctvo 
tohto pozemku. Mesto Vrútky to preto považuje za prípad hodný osobitného zreteľa. 
Predmetom zámeny je pozemok vo vlastníctve Mesta Vrútky, ktorý slúži ako záhrada a vstup 
do Evanjelického kostola Dr. Martina Luthera, ktorý mesto nevyužíva a je pre mesto 
prebytočný.  
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:53 hod. 
K bodu č. 9 
Nakladanie s majetkom mesta Vrútky - Prenájom nehnuteľností – nebytových priestorov vo 
vlastníctve mesta Vrútky v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. §9a odstavec 9 písmeno c) – p. Peter 
Stankoviansky – ESTETA FLOWERS (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Mgr. Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. 
 
HLASOVANIE č. 14 
Poslanci MsZ  
I . prerokovali 
návrh na prenájom nehnuteľného majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  
§ 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a 
v zmysle VZN č. 10/2009 o hospodárení s majetkom mesta, na ktorý je potrebný súhlas 3/5 
všetkých poslancov. 
II . schválili 
zámer prenájmu majetku mesta, a to nebytových priestorov – garáž nachádzajúca sa 
v budove Denného centra, (bývalý Klub dôchodcov) Kalocsaya č. 12, vo Vrútkach na prízemí 
o veľkosti 16 m2 za cenu 29,- m2/rok, čo predstavuje ročný nájom 464,- eur: 
pre Peter Stankoviansky – ESTETA FLOWERS, Podjavorinskej 3334/15, Vrútky, IČO: 
42070643 za účelom skladových priestorov, na dobu neurčitú od 1.5.2017 ako prípad hodný 
osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 
Odôvodnenie:  
Ide o uvoľnený priestor, ktorý je dlhodobo neobsadený. Nájomca má záujem využiť nebytový 
priestor na sklad Priestor je pre mesto prebytočný a nevyužívaný mestom.  
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III . schválili 
prenájom majetku mesta, a to nebytových priestorov – garáž nachádzajúca sa v budove 
Denného centra, (bývalý Klub dôchodcov) Kalocsaya č. 12, vo Vrútkach na prízemí o výmere 
16 m2 za cenu 29,- m2/rok, čo predstavuje ročný nájom 464,- eur: 
pre Peter Stankoviansky – ESTETA FLOWERS, Podjavorinskej 3334/15, Vrútky, IČO: 
42070643 za účelom skladových priestorov, na dobu neurčitú od 1.5.2017 ako prípad hodný 
osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 
Odôvodnenie: Ide o uvoľnený priestor, ktorý je dlhodobo neobsadený. Nájomca má záujem 
využiť nebytový priestor na sklad Priestor je pre mesto prebytočný a nevyužívaný mestom.  
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:58 hod. 
K bodu č. 10 
Stanovisko k výberu „Koncesie na službu“ ako spôsobu vhodného pre obnovu sústavy 
verejného osvetlenia v meste Vrútky (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Kramár  – k tomuto bodu informoval dôvodovou správou. 
 
Ing. Kraj čí – stavebná komisia odporúča schváliť, ide o dlhodobú úsporu. 
 
HLASOVANIE č. 15 
Poslanci MsZ  
I. schválili 
zámer mesta Vrútky uskutočniť verejné obstarávanie za účelom zadania verejného 
obstarávania formou koncesie v zmysle zákona č.343/2015 Z.z pričom predmetom koncesie 
bude modernizácia a prevádzkovanie verejného osvetlenia mesta Vrútky vychádzajúc  
zo štúdie porovnania spôsobov modernizácie a dlhodobej udržateľnosti verejného osvetlenia 
v meste Vrútky. 
II. požiadali 
primátora mesta Vrútky: 
- zabezpečiť vykonanie úkonov súvisiacich s verejným obstarávaním v zmysle zákona  
č. 343/2015 Z.z., 
- predložiť koncesnú zmluvu s úspešným uchádzačom podľa výsledkov verejného 
obstarávania na schválenie MsZ. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:04 hod. 
K bodu č. 11 
Rozpočtové opatrenie č. 2/2017 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Komínová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. 
 
HLASOVANIE č. 16 
Poslanci MsZ schválili rozpočtové opatrenie č. 2/2017. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
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Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:06 hod. 
K bodu č. 12 
Rekonštrukčné práce a opravy (tvorí prílohu zápisnice)  

 
Ing. Komínová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou – jedná sa o vytipované 
investičné akcie. Uznesenie by bolo prijaté na prechodnú dobu – odobrené MsZ, finančné krytie by 
bolo schválené v mesiaci jún. 
 
Hlavný kontrolór mesta – opýtal sa, ako sa bude riešiť projekt MsÚ? 
 
Primátor mesta – ešte sa nerozhodlo, že sa pôjde do druhej výzvy. 
 
Ing. Kraj čí – opýtal sa, či budú tie isté podmienky? 
 
Primátor mesta – asi nie. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – podľa nej, nám asi ani tá druhá výzva nebude pasovať a bude sa 
rekonštruovať z vlastných zdrojov (z prebytku hospodárenia). 
 
HLASOVANIE č. 17 
Poslanci MsZ súhlasili s prípravou a realizáciou rekonštrukčných prác a opráv uvedených 
v dôvodovej správe. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:14 hod. 
K bodu č. 13 
Stanovisko k prezentovanému zámeru výstavby nového „Domu smútku – krematória“ vo 
Vrútkach (tvorí prílohu zápisnice)  

 
Ing. Kraj čí – k tomuto bodu uviedol dôvodovú správu. 
 
HLASOVANIE č. 18 
Poslanci MsZ nesúhlasili s realizáciou zámeru výstavby a prevádzkovania nového „Domu 
smútku – krematória“ súkromným investorom v meste Vrútky.  
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:17 hod. 
K bodu č. 14 
Rôzne  
a/ Domový poriadok mesta Vrútky (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Mgr. Pullmann  – k tomuto bodu informoval dôvodovou správou. 
 
HLASOVANIE č. 19 
Poslanci MsZ schválili Domový poriadok Mesta Vrútky v správe Mestského podniku služieb 
Vrútky, s.r.o.  
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
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Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:19 hod. 
K bodu č. 14 
Rôzne  
b/ Ústna informácia primátora mesta ohľadom prevodu pozemkov firmy TURMONT, s.r.o 
 
Primátor mesta – informoval e-mailom od JUDr. Zboju, ktorý k tomuto obdržal (tvorí prílohu). 
 
HLASOVANIE č. 20 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie ústnu informáciu primátora mesta ohľadom prevodu 
pozemkov firmy TURMONT, s.r.o. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:23 hod. 
K bodu č. 14 
Rôzne  
c/ Návrh na zmenu predsedu komisie na ochranu verejného záujmu 
 
ThDr. Krivuš – informoval, že p. Kurhajec sa vzdáva funkcie predsedu komisie na ochranu 
verejného záujmu a za nového predsedu by mala byť zvolená Mgr. Francúzová, MA. 
 
HLASOVANIE č. 21 
Poslanci MsZ  
I. zobrali na vedomie 
vzdanie sa predsedníctva predsedu komisie na ochranu verejného záujmu na funkčné obdobie 
2014 – 2018 a to: p. Františka Kurhajca – za Stranu demokratického Slovenska (SDS). 
II. schválili 
spôsob voľby predsedu komisie pre ochranu verejného záujmu verejným hlasovaním. 
III. zvolili 
predsedu komisie na ochranu verejného záujmu na funkčné obdobie 2014 – 2018 a to: 
Mgr. Lenka Francúzová, MA – za KDH, SDKÚ-DS. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 1/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:25 hod. 
K bodu č. 15 
Diskusia 
 
Primátor mesta – informoval o pozvaní do Nymburku. 
 
ThDr. Krivuš – poďakoval ZUŠ a Spojenej škole za prípravu Dňa učiteľov. 
 
p. Gorcovský – informoval k záhradkárskej oblasti Fatra, kde sa dožadujú o kontajneri na plast 
a sklo, keďže už traja tam platia plnú čiastku za komunálny odpad a majú v tejto lokalite trvalý 
pobyt. 
 
Mgr. Kevická  – opýtala sa, kedy sa budú opravovať výtlky a jamy? 
 
Ing. Kramár  – firma nastúpila o niečo neskôr, v stredu minulý týždeň. Terén je už zmapovaný. 
 
Ing. Kraj čí – ako je to s FC? Dodali už niečo ku zmluve, je nejaká odozva? 
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Primátor mesta – doposiaľ nie. 
 
Ing. Kraj čí – s PVK prebiehajú rokovania a s FC sa nič nedeje, on by bol za zrušenie. 
 
ThDr. Krivuš – buď sa to otvorí, alebo to ani nemá zmysel. 
 
Primátor mesta – poverí Mgr. Goriláka rokovaním s FC. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:35 hod. 
K bodu č. 16 
Interpelácie 
 
K tomuto bodu neboli prijaté žiadne pripomienky. 
 
 
p. Kurhajec – navrhol krátku prestávku, nakoľko boli body rokovania vyčerpané a bod Občania 
začína až o 15:00 hod. 
 
Primátor mesta – opýtal sa poslancom MsZ na všeobecný súhlas s daným návrhom. 
 
Poslanci MsZ súhlasili. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 15:01 hod. 
K bodu: 
Občania: návrhy, postrehy a pripomienky  
 
Ing. Kali čiak – ako zástupcovia petičného výboru doručili začiatkom marca petíciu ohľadom 
Rockového klubu Mlyn, kde je rušený nočný pokoja a chceli by, aby bola obmedzená prevádzka do 
22:00 hod. podľa platného VZN. V tomto klube vystupujú aj živé kapely, rockové, čo spôsobuje 
veľké dunenie. Prevádzkovanie živých kapiel by nemalo vôbec byť uprostred výstavby s rodinnými 
domami. Preto sa obracajú na mesto, kvôli ochrane a zachovaniu ich občianskych práv. 
 
Primátor mesta – Mesto Vrútky vie o tejto situácii, rieši sa to a zaoberá sa tým. Dňa 10.03.2017 sa 
uskutočnilo sedenie, ktorého sa zúčastnil primátor mesta, majiteľ klubu, p. Blahušiaková, Ing. Mgr. 
Rišianová, mestský právnik. Tu padol prísľub od majiteľa, že odhluční prevádzku a urobí ohradný 
múr, že bude dodržiavať otváracie hodiny v zmysle VZB, ale zatiaľ nič z toho neplní. 

Minulý týždeň bolo rokovanie so stavebným úradom a predsedom stavebnej komisie, kde sa 
dohodlo, že sa podpíše a urobí štátny stavebný dohľad, porovná sa terajší stav so skutkovým (bude 
sa to týkať stavby). Mesto Vrútky požiada hygienu o meranie hluku a vibrácií.  

Znova sa zvolá sedenie (primátor mesta, právnik mesta, petičný výbor, majiteľ klubu) a 
taktiež sa požiada o súčinnosť štátna polícia. 

Ďalej vysvetlil, že nikto mu nedal povolenie na kultúrne podujatie, zo zákona stačí, keď dáva 
oznámenie, čo aj robí. 
 
Ing. Kali čiak – aké sú možnosti mesta redukovať tieto metalové koncerty a pribrzdiť tento vývoj 
ďalej? 
 
p. Blahušiaková – uviedla, že je aktérkou danej petície a pripája sa k Ing. Kaličiakovi. Jedná sa 
o vážnu a nepríjemnú situáciu. 
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p. Masnica – VZN mu umožňuje prevádzkovanie do 23:00 hod., ale treba rátať, že ešte trvá cca 
hodinu, kým sa všetko vyprace a to nespadá pod rušenie nočného pokoja. Na parkovisku pred 
klubom je nespevnená plocha kvôli čomu vzniká pískanie gúm. Napr. minulú sobotu si vyvesili 
súkromnú akciu a s tým už nemohli ďalej nič spraviť, nemohli ju zakázať. 
 
p. Patka – poznamenal, že o 23:00 hod. nič nekončí, ale len začína. 
 
Ing. Kraj čí – opýtal sa, že ak porušuje každý týždeň VZN, tak mu môžeme dať pokutu? 
 
Primátor mesta – musia prebehnúť nejaké legislatívne kroky a až následne môže mesto udeliť 
pokutu. 
 
ThDr. Krivuš – najhoršie je, že sa s tým pomaly nedá nič robiť. 
 
Primátor mesta – opýtal sa zástupcov petičného výboru, či súhlasia a navrhnutým postupom 
krokov, alebo majú nejaký iný návrh? 
 
p. Hríb  – dodal, že už ani cez deň nemôžu byť v pokoji na dvore s rodinou. 
 
Ing. Kali čiak – takisto je možné zmeniť VZN, ak využíva nejakú kľučku v zákone a dať vyššie 
pokuty. 
 
Ing. Kali čiak – poznamenal k hygiene, aby bola prizvaná diskrétne. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 15:42 hod. 
K bodu č. 16 
Záver 
 
Primátor mesta – na záver poďakoval za pozornosť, a tým vyhlásil zasadnutie Mestského 
zastupiteľstva vo Vrútkach o 15:42 hod. za ukončené. 
 
 
Zapísala: Mgr. Lenka Košútová, referát vnútornej správy MsÚ  
 
 
 
 
 
 
 p. František Kurhajec                    p. Jozef Gorcovský 
I. overovateľ zápisnice            II. overovateľ zápisnice  
 
 
 
 
 
 
                Ing. Miroslav Mazúr  
                       primátor mesta 
 
  


